
Raadsinformatiebrief
(In overleg met Presidium staat deze RIB op de agenda van de presentatieavond, 2-2-2017) 

Bestemmingsplannen bedrijvenlocaties 

In vervolg op de “visie werklocaties Leusden 2030” is gestart met het opstellen van 
nieuwe bestemmingsplannen voor de locaties Larikslaan (= het voormalige AZC-
terrein op Princenhof) en de Buitenplaats. In de visie is aangegeven dat in Leusden 
geen behoefte meer is aan nieuwe grootschalige kantoren, maar wel aan 
uitbreidingsruimte voor bedrijvigheid. Deze behoefte aan extra bedrijventerreinen in 
de regio Amersfoort is in 2016 door de provincie Utrecht onderzocht en bekrachtigd 
in de Provinciaal Ruimtelijke Structuurvisie (december 2016). Daarnaast wordt nu 
middels een Provinciaal Inpassingsplan (PIP) uitwerking gegeven aan het 
verwijderen van de kantoorfunctie op de Larikslaan en De Buitenplaats.

Larikslaan
In het geldende bestemmingsplan is op deze locatie nog bedrijvigheid i.c.m. kantoren 
toegestaan. Gezien het PIP zijn kantoren op deze plek straks niet meer mogelijk. In 
juni 2016 hebben wij het stedenbouwkundig plan en beeldkwaliteitsplan voor dit 
bedrijventerrein cat. 1 en 2 vastgesteld. Het gaat hier om een kwaliteitsbeeld dat past 
in een omgeving met kantoren en wonen (Princenhof). Dit plan wordt nu vertaald in 
een bestemmingsplan. Onderdeel van dit proces is een informatieavond voor 
omwonenden (bewoners / bedrijven). 

De Buitenplaats
De Buitenplaats wordt ontwikkeld tot locatie voor hoogwaardige bedrijvigheid. Aan 
kwaliteit worden hoge eisen gesteld, omdat het een zichtlocatie in het midden van 
het land is en tevens zeer goed bereikbaar is vanaf de A28. De kwaliteitseisen aan 
de bebouwing zullen hier hoger zijn dan op de andere bedrijvenlocaties. Daarmee is 
De Buitenplaats een versterking en een aanvulling voor Leusden. Met omwonenden 
wordt gesproken over de invulling van het terrein en de overgang naar de 
aangrenzende woonfunctie. Naast de procedure voor het bestemmingsplan loopt er 
in samenwerking met de omliggende bedrijven nog een haalbaarheidsstudie naar de 
invulling van Leisure activiteiten op deze locatie. Over de resultaten van dat 
onderzoek zullen wij u nader informeren zodra deze resultaten bekend zijn.

Planning
Beide plannen worden naar verwachting in juni ter vaststelling aan u aangeboden 
(voor de ontwerp ter inzage legging van het PIP). Deze planning moet gehaald 
worden omdat anders vaststelling pas mogelijk is, nadat het PIP in werking is 
getreden. Dat levert mogelijk een vertraging van minimaal een jaar op. En dat zou 
negatieve consequenties kunnen hebben voor het tijdspad van de feitelijke invulling 
van beide plangebieden.   

Groot onderhoud buitenruimte

De groot onderhoudsrapportage geeft een onderbouwing van de raming voor het 
groot onderhoud van de openbare ruimte en de gebouwen voor de periode 2016 tot 
en met 2019. Eénmaal in de vier jaar worden de ramingen van het groot onderhoud 
geactualiseerd op basis van een meerjarige planning. De cijfers zijn tot stand 
gekomen op basis van inspecties, vaktechnische beoordelingen, combinaties van 
werken (integraal) en met behulp van normen en kengetallen uit geautomatiseerde 
beheersystemen. Door een clustering van onderhoudsmaatregelen en locaties,  



afstemming met de diverse beheerdisciplines en de planning van ontwikkeling zoals 
nieuwbouw van wijken en inbreidingslocaties is de definitieve planning gevormd. 
In de nu voorliggende actualisatie worden de onderhoudsuitgaven doorgerekend 
voor een periode van 12 jaar (2016-2027). De doorrekening is gebaseerd op normen 
en ervaringscijfers, dat wil zeggen exclusief zich mogelijk voordoende 
aanbestedingsresultaten. Gegeven de stand van de onderhoudsvoorzieningen per 1 
januari 2016 en de reeds in de begroting opgenomen voeding van de diverse 
voorzieningen, kan ook de komende 12 jaar al het voorziene groot onderhoud 
uitgevoerd worden. Indien voorziene onderhoudsuitgaven niet passen in het 
geschetste onderhoudskader, bijvoorbeeld door gewijzigde wet- of regelgeving of 
door onvoorziene maar wel noodzakelijke werkzaamheden, wordt hiervoor zonodig 
aanvullend budget aangevraagd bij de gemeenteraad.

Na 2022 is het echter nodig om vanuit de lopende begroting gefaseerd structureel 
extra financiële middelen toe te voegen aan de reservering voor groot onderhoud. Bij 
de vorige bezuinigingsronde heeft de gemeenteraad, vanuit het principe van 
generaties verbonden, besloten om jaarlijkse storting met circa 400.000 euro te 
verlagen. In de komende jaren moet worden onderzocht hoe hoog de extra storting 
moet zijn.

Biezenkamp: voortgang, procedures, risico’s

Openbaar gebied
In de Biezenkamp zullen in 2017, net als in 2016, veel bouwactiviteiten zijn. De 
aanleg van het openbaar gebied vordert gestaag. De fasering is afgestemd op de 
bouwwerkzaamheden aan de diverse gebouwen en het kunnen blijven functioneren 
van het centrum tijdens de werkzaamheden. Het centrale plein is inmiddels 
opgeleverd. De warenmarkt is verhuisd en functioneert goed. Er zijn diverse 
initiatieven om nog meer activiteiten op het plein te organiseren. 

Er vinden ongewenste verkeersbewegingen plaats op en rond het plein. Dit proberen 
wij tegen te gaan. Allereerst met fysieke maatregelen, maar de noodzaak om het 
plein toegankelijk te houden voor hulpdiensten, minder validen en fietsers maakt het 
moeilijk om in alle gevallen met fysieke maatregelen ongewenste en verboden 
verkeersbewegingen tegen te gaan van auto’s, motoren en brommers. Er zijn dus 
ook andere maatregelen noodzakelijk. Dit handhavingsvraagstuk heeft onze 
aandacht.

MFC Atlas
De 38 sociale huurwoningen in MFC Atlas zijn in het najaar 2016 opgeleverd. Deze 
zijn allen bewoond. De onderliggende scholen en gymzaal zijn rond de kerstvakantie 
bouwkundig opgeleverd. De eerste weken van 2017 worden gebruikt voor het 
verhelpen van eventuele opleverpunten en de inrichting van de school. De verhuizing 
van de 3 scholen naar MFC Atlas is gepland in de voorjaarsvakantie, de eerste 
schooldag in het nieuwe gebouw zal dus 6 maart 2017 zijn. Bijzonder is dat MFC 
Atlas een zeer milieuvriendelijk gebouw is met een energielabel van A+++. 

Rozenburcht (Hartje Leusden 1)
In november is begonnen met de bouw van 16 eengezinswoningen en 2-onder-1-kap 
woningen op de plek waar vroeger basisschool De Kleine Beer stond. De 
verwachting is dat de eerste bewoners rond de zomervakantie 2017 de sleutels 
krijgen.

Brinkhof (Hartje Leusden 2)



De verkoop van de woningen die aan de Asschatterweg-Lindenlaan-Lijsterbeslaan 
gebouwd zullen worden, verloopt voorspoedig; alle woningen zijn onder optie. Wij 
verwachten geen beletsels om snel na de verhuizing van de scholen met de sloop en 
bouwwerkzaamheden te kunnen beginnen. 

Hof van Asschat (Blok L)
Tussen het gerenoveerde U-blok en de Marcuskerk in komt een nieuw gebouw met 
daarin de LIDL en daarboven 18 appartementen. De bouwvergunning en het 
bestemmingsplan zijn in een coördinatieprocedure vastgesteld door de raad op 22 
september 2016. Tegen deze besluiten is beroep aangetekend bij de Raad van State 
door de eigenaren van de appartementen Ossensteegje 5 in het U-blok. Deze 
procedure duurt maximaal 6 maanden. Er is daarna geen verdere 
beroepsmogelijkheid meer. Wij bereiden ons zo goed mogelijk voor op de procedure 
en proberen te anticiperen op de verschillende mogelijke uitkomsten in het oordeel 
van de RvS. Wij willen hierover nu niet speculeren. Vanzelfsprekend zullen wij de 
raad informeren over de voortgang. Pas nadat de vergunningen en bestemmingsplan 
rechtskracht hebben verkregen, kan met de werkzaamheden begonnen worden.

U-blok en Ossensteegje 5
De gevelrenovatie van het U-blok is afgerond voor zover de gemeente deze kon en 
mocht uitvoeren. De eerste maanden van 2017 worden de winkelunits gereed 
gemaakt voor casco-verhuur. 1 winkelruimte is al in gebruik genomen door een 
huurder, 1 andere ruimte is verhuurd en wordt binnenkort in gebruik genomen. Voor 
de overige ruimtes zijn er 5 serieuze kandidaten.  In januari wordt verwacht daar de 
vervolgstappen in te kunnen zetten. De woningen boven de winkels zullen apart van 
de winkels op de markt gezet worden. Heijmans is zeer vergevorderd met een kleine 
private belegger voor alle 6 woningen Deze woningen zullen dan als huurwoning op 
de markt komen.

In 2016 hebben tussen de gemeente als eigenaar van de winkelruimte Biezenkamp 
29 en de eigenaren van de 2 bovengelegen appartementen (Ossensteegje 5) diverse 
rechtszaken gespeeld die betrekking hebben op de voorgenomen en uitgevoerde 
gevelrenovatie, kostenverdeling e.d. Een nog lopende rechtszaak, waarin de 
bovenburen onder meer eisen dat de renovatiewerkzaamheden aan het pand 
Biezenkamp 29  ongedaan wordt gemaakt, is geschorst omdat partijen gezamenlijk 
besloten hebben een poging te doen hun conflict(en) op te lossen d.m.v. mediation. 
Dit mediation traject is nu gaande. Zoals gebruikelijk bij mediation, zijn partijen 
geheimhouding overeengekomen over de inhoud van al hetgeen in de mediation 
besproken wordt. Te zijner tijd zullen wij u over het resultaat van de mediation 
informeren. Dit kan alleen onder oplegging van geheimhouding tijdens een besloten 
raadsvergadering. 

Buiten het privaatrechtelijke geschil met betrekking tot de renovatie om heeft bouw- 
en woningtoezicht zich genoodzaakt gezien om publiekrechtelijk te handhaven op de 
bouwvalligheid van het dakterras van de bovenwoning Ossensteegje 5, tevens het 
plafond van de winkelruimte Biezenkamp 29. Door aanhoudende lekkages en houtrot 
was hier een dermate onveilige situatie ontstaan dat bestuursdwang moest worden 
toegepast om een noodvoorziening te treffen. Bovendien is een voornemen last 
onder dwangsom uitgevaardigd, waarin de eigenaren gesommeerd worden afdoende 
maatregelen te treffen om een einde te maken aan de onveilige situatie en de 
lekkages te verhelpen. De bewoners van de bovenwoning hebben hiertegen een 
zienswijze ingebracht. De lekkages zijn nog niet verholpen, hiervoor is een 
dakrenovatie nodig waarover op dit moment verschil van inzicht bestaat tussen de 
gemeente als eigenaar van de winkel en de eigenaren van de bovenwoning. 



Nadeelcompensatieverzoek Family Snackbar
Op 22 november jl. heeft de Afdeling Bestuursrecht van de Rechtbank Midden 
Nederland gevonnist over het beroepschrift dat door VHC Jongens B.V., Family 
Vluchtheuvel B.V. en Weesperplein B.V. te Oostzaan (van een toenmalig in de 
Biezenkamp gevestigde snackbar) bij de rechtbank was ingediend. Aanleiding voor 
het beroep is een door hen ingediende schadeclaim wegens vermeend nadeel (jaren 
2008-2013: € 352.117,-- en jaren 2014-2016: € 309.331), als gevolg van de 
bouwplannen en -werkzaamheden rond de Biezenkamp in de periode dat de 
snackbar daar gevestigd was. Het college heeft dit verzoek afgewezen en geen 
compensatie toegekend en het bezwaar hiertegen ongegrond verklaard.
 
De bestuursrechter ziet geen aanleiding om aan te nemen dat de vermeende schade 
door gederfde winst, die eisers bij de gemeente claimen vanwege de gang van zaken 
bij of door het vaststellen van het bestemmingsplan Biezenkamp, voor rekening van 
de gemeente moet komen. Tot het uitspreken van een oordeel over de schade als 
gevolg van het vastgestelde beleidskader Masterplan De Biezenkamp, acht de 
bestuursrechter zich niet bevoegd omdat tegen dit plan geen bezwaar/beroep open 
stond. Evenmin acht deze rechter zich bevoegd te oordelen over de vraag of schade 
kan zijn veroorzaakt door verdere besluitvorming op grond van het Masterplan. Dit is 
voorbehouden aan de civiele rechter. Eisers zouden zich dus nog kunnen wenden tot 
de civiele rechter om een schadevergoedingsprocedure te starten. Ook kunnen 
eisers tegen de uitspraak van de Rechtbank Midden Nederland nog in hoger beroep 
gaan bij de Raad van State. Op 21-12 hebben zij dat ook gedaan. Deze zaak zal dus 
in de loop van 2017 vervolgd worden.

Sociaal Domein

Hulp bij het Huishouden (HH)
Op 12 december 2016 heeft een marktconsultatie plaatsgevonden voor de 
aanbesteding van hulp bij huishouden (maatwerk en algemene voorziening). Daarbij 
waren zowel de huidige aanbieders als mogelijk nieuwe aanbieders aanwezig. 
Het betreft een “open aanbesteding”. Partijen die straks aan de eisen uit het bestek 
voldoen, kunnen in beginsel een raamovereenkomst met de gemeente sluiten. De 
bedoeling is om twee verschillende raamovereenkomsten te sluiten. Eén voor de 
algemene voorziening HH en één voor de maatwerkvoorzieningen HH1 en HH2. De 
kwaliteitseisen voor de algemeen voorziening HH zijn gelijk aan die voor de 
maatwerkvoorzieningen HH1 en HH2.
Belangrijke beleidsuitgangspunten die bij de besprekingen naar voren zullen blijven 
komen zijn: zelfregie van de inwoner, keuzevrijheid bij de cliënt, inrichten van 
voorzieningen vanuit cliëntperspectief, innovatie en werken binnen budgettaire 
kaders. 
Vernieuwingen krijgen in 2017 vooral binnen de algemene voorziening een plek. De 
maatwerkvoorzieningen HH1 en HH2 blijven in de huidige vorm bestaan. De twee 
procedures resulteren in nieuwe raamovereenkomsten per 1 april 2017.

Prognose RWA/Amfors 2016

In 2016 heeft RWA de gevolgen ondervonden van landelijke (beleids)wijzigingen. Zo 
is er sprake van hogere werkgeverslasten, waar vanuit het Rijk geen compensatie 
tegenover staat. Daarnaast valt het subsidiebedrag van het Rijk per sw-medewerker 
lager uit. Landelijk is er namelijk sprake van een lagere uitstroom van het zittend SW-
bestand dan waar het Rijk van uitging. Het bijbehorende macrobudget voor 
gemeenten is hier echter niet op aangepast. Voor het jaar 2016 heeft een lobby van 



VNG en Cedris en een bestuurlijk overleg met de staatssecretaris niet geleid tot 
reparatie hiervan.
Dit landelijk beleid leidt ook bij RWA dus tot zowel extra kosten als lagere inkomsten. 
De prognose van het exploitatieresultaat over het jaar 2016 is naar beneden 
bijgesteld en valt € 731.000 lager uit. Dit betekent een stijging van de gemeentelijke 
bijdragen over het jaar 2016. Voor Leusden gaat het naar verwachting om een 
bedrag van € 40.000 tot € 45.000 euro. Dit wordt meegenomen in het resultaat van 
de jaarrekening 2016.
Overigens blijft de prognose voor Amfors staan. Het gaat om een operationeel 
resultaat van € 1.7 mln. Dit is in lijn met de Amforsbegroting voor dit jaar, waarmee 
Amfors deze financiële doelstelling realiseert. 

Vaststellen Beleidsregels 2017 

Op 15 december 2016 heeft uw raad de verordeningen Jeugdhulp en Wmo 
vastgesteld.

Op 20 december zijn ook het onderliggende financieel besluit en de beleidsregels 
Jeugdhulp en Wmo herzien en vastgesteld door het college. Door in te stemmen met 
het aanpassen van de regels op de nieuwe prijzen van de inkoopprocessen, 
gewenste aanpassingen en geconstateerde omissies kunnen we per 1 januari nog 
betere en effectievere ondersteuning bieden aan cliënten. Dit voldoet aan de kaders 
binnen het gestelde beleid, juridische kaders, inkoopkaders en budgetten.    

Graag brengen we u op de hoogte van de belangrijkste wijzigingen in deze 
beleidsregels:
Voor de uitvoering van de Wmo hebben we duidelijker omschreven wat de eisen aan 
een PGB zijn. Daarnaast is de woontoeslag voor PGB’s Beschermd Wonen weer 
opgenomen, is er extra informatie over de afschrijvingssystematiek en is de 
onafhankelijkheid van cliëntondersteuning toegevoegd. Voor HH is gespecificeerd 
hoe we omgaan met de toegang tot de AV en de toekenning van het HH maatwerk.
Voor Jeugdhulp zijn de begrippen “gebruikelijke hulp” en “afwegingsfactoren” 
toegevoegd en uitgewerkt, is de afstemming van hulp of begeleiding beter 
vormgeven en vastgelegd en zijn nieuwe varianten voor kortdurend verblijf en 
respijtzorg opgenomen. Hierdoor is er meer richting gegeven maar anderzijds laat 
het nog steeds de mogelijkheid om maatwerk te leveren.

Ten slotte zijn tekstuele wijzigingen doorgevoerd om de beleidsregels leesbaarder te 
maken. De voorgestelde wijzigingen passen binnen het voor 2017 begrote financiële 
kader sociaal Domein (inkooptraject 2017 en/of in de besluitvormingen rondom de 
voorzieningen). De regelingen worden gepubliceerd op Overheid.nl (een publicatie in 
elektronisch gemeenteblad). 

Doelgroepenvervoer
Mede in opdracht van de regiogemeenten bereidt de provincie de aanbesteding voor 
van de nieuwe contractperiode voor de regiotaxi (vanaf mei 2018). Streven is om in 
de nieuwe contractperiode (ter ondersteuning van de gewenste kanteling) te gaan 
werken met een afzonderlijk callcenter, waardoor een onafhankelijk OV-advies aan 
de reiziger kan worden verstrekt op basis van het persoonlijk reizigersprofiel van de 
Wmo-cliënt. Zoals eerder aangegeven zal het leerlingenvervoer voor de komende 
vervoerperiode (vanaf zomer 2017) volledig regionaal worden aanbesteed. 
Vanwege de wens om op langere termijn alle vervoervormen onder te brengen in één 
brede regiecentrale, blijven wij de ontwikkelingen op dit gebied in de rest van het 
land volgen. Het komende jaar willen we samen met reizigers en andere betrokkenen 
onderzoeken of het mogelijk is om meer inwoners zelfstandig te laten reizen. Daar 



waar speciaal vervoer nodig blijft, willen we de schotten tussen de verschillende 
vormen van doelgroepenvervoer (met nu nog afzonderlijke indicatiestellingen, regels 
en financieringsstromen) zo veel mogelijk wegnemen. Wij bekijken of we via 
persoonlijke reizigersprofielen meer op de cliënt gerichte oplossingen kunnen bieden. 
Via dat reizigersprofiel kan niet alleen worden bepaald wat een cliënt nodig heeft om 
passend te worden vervoerd (bijvoorbeeld individueel vervoer of rolstoelbus), maar 
kan ook per rit worden bepaald of reizen per openbaar vervoer al dan niet mogelijk 
is. 

De colleges in Eemlandverband stellen nu kantelingsbeleid op om het 
doelgroepenvervoer te ontschotten, beter af te stemmen op het OV en meer 
maatwerkgericht te maken. In het eerste kwartaal van 2017 vindt een 
regionale informatiebijeenkomst over de kaders van het beleid voor alle raden plaats. 
Voor de zomer 2017 stellen de raden het kantelingsbeleid voor doelgroepenvervoer 
vast.

Onderzoek GGD naar situatie bij Plus Wonen

Niet lang na de start van het project Plus Wonen zijn er grote en kleine conflicten 
geweest. De transitie van beschermd wonen van de Awbz naar de Wmo 2015 bracht 
de problemen in het gemeentelijk domein van de gemeenten Amersfoort (als 
Centrumgemeente) en Leusden. De gemeente Amersfoort heeft in overleg met de 
gemeente Leusden vervolgens besloten tot het inroepen van Wmo toezicht 
(uitgevoerd GGD regio Utrecht) om te beoordelen of er nog steeds sprake is van  
zorg die veilig, doeltreffend en cliëntgericht wordt verstrekt.
De volledige rapportage van het kwaliteitstoezicht is bijgevoegd. De zorgaanbieder is 
in de gelegenheid gesteld bezwaren in te brengen tegen publicatie van de 
rapportage. De aanbieder heeft daarvan geen gebruik gemaakt.

De adviezen zijn door Amersfoort integraal overgenomen en samen zullen we 
toezien dat de aanbieder de aanbevelingen uitwerkt en opvolgt. De GGD heeft het 
rapport inmiddels gepresenteerd aan bewoners en medewerkers,  de bevindingen 
van het onderzoek zijn gedeeld en besproken met respondenten en de 
zorgaanbieder heeft een gericht actieplan geformuleerd. Wij vertrouwen op een 
positieve afwikkeling en voortzetting van adequate zorgverlening. 

Aanvullend op het onderzoek bij Plus Wonen melden wij u dat er door 
Centrumgemeente Amersfoort ook twee andere signaalgestuurde onderzoeken bij 
beschermd wonen organisaties zijn uitgezet. Echter deze hebben betrekking op 
aanbieders die alleen via een PGB zorg leveren. De namen van de organisaties 
worden nog niet genoemd omdat dit juridisch gezien nog niet is toegestaan én omdat 
deze organisaties nog op het concept rapport kunnen reageren en een zienswijze 
mogen indienen. Er zijn al wel maatregelen getroffen. Vooralsnog lijkt het er op dat er 
bij deze twee aanbieders geen cliënten uit Leusden zijn ondergebracht.

Kwaliteit van dienstverlening door Welzorg

Sinds 1 januari 2016 is Welzorg gecontracteerd (gezamenlijk door Amersfoort, Baarn, 
Bunschoten, Leusden, Nijkerk en Soest) voor de levering en het onderhoud van de 
Wmo-hulpmiddelen. Echter, de kwaliteit van de dienstverlening voldoet niet aan het 
afgesproken niveau. 

Vanaf juni zijn de gemeenten met Welzorg in gesprek om de gewenste verbeteringen 
af te dwingen voor wat betreft de telefonische wachttijden, de lange doorlooptijden en 
de onprofessionele bejegening van cliënten. In de zomerperiode is een verbeterplan 



opgesteld waarover wekelijks wordt gerapporteerd. Dit leidde tot een voorzichtige 
verbetering van de telefonische bereikbaarheid en een terugloop van het aantal 
openstaande lever- en serviceopdrachten.

Helaas heeft Welzorg dit niet vol kunnen houden en hebben aanvullende 
verbeteracties, ook ingezet vanuit een landelijke daling van de vraag naar Wmo-
hulpmiddelen, wederom tot een verslechtering van de dienstverlening geleid. Zo liep 
de telefonische wachttijd eind oktober weer sterk op door de centralisatie van de 
telefonische cliëntcontacten. 

Als reactie gaf Welzorg aan dat zij, ondanks extra inspanningen, niet in staat is om 
op zeer korte termijn de dienstverlening op het gewenste niveau te brengen en hier 
minimaal drie maanden voor nodig te hebben. Wij hebben gereageerd dat het niet 
acceptabel is dat de verbetering voor de cliënten zolang op zich laat wachten, mede 
omdat wij alleen Welzorg hebben gecontracteerd en dus geen doorverwijs alternatief  
hebben.

Voorlopend hierop heeft Welzorg een rechtstreeks nummer voor de backoffice 
ingesteld zodat gemeenten snel navraag kunnen doen, extra personeel ingezet om 
de telefonische bereikbaarheid te verbeteren en prioriteitslevering voor gemeenten in 
deze regio mogelijk gemaakt, zodat cliënten sneller over een hulpmiddel kunnen 
beschikken. Wij hebben, om druk op het proces te houden, de boeteclausule voor 
een vertraagde levering geactiveerd. Daarnaast vragen wij Welzorg om cliënten ook 
persoonlijk te informeren over de situatie en de stappen die worden gezet om de 
dienstverlening te verbeteren.

Vervolg
Het contract met Welzorg loopt tot 31-12-2017 en kan daarna nog twee keer met 1 
jaar worden verlengd. In het eerste kwartaal 2017 nemen de gemeenten gezamenlijk 
een besluit over de voortzetting van het contract.

Voor- en Vroegschoolse educatie (VVE)

Wij hebben voor 2017 53 (2016: 52) peuterspeel- en 20 (2016: 18) VVE -plaatsen 
ingekocht bij Stichting Kinderopvang Amersfoort (SKA). Met deze aantallen kunnen 
we de kinderen die voor gesubsidieerde opvang in aanmerking komen, van een 
plaats voorzien. De inkoopkosten kunnen binnen de begroting 2017 worden gedekt.
Voor de zomer 2017 zullen wij u nieuw en meerjarig beleid voor kinderopvang en 
voorschoolse educatie aanbieden. Onze inzet zal zijn om zoveel mogelijk kinderen 
binnen de beschikbare middelen van een plaats te voorzien, zeker waar het gaat 
om kinderen met een taalachterstand. Wij zullen waar dat kan ook bekijken of we 
dit aanbod kunnen versterken met andere initiatieven die zich richten op het 
taalvaardig(er) maken van kinderen, jongeren en volwassenen zoals de Taalklas van 
Viola en het programma 2017 in het kader van de Wet op de Basiseducatie 
(Taalhuis/bibliotheek).

Tenslotte

Er is afgesproken dat tijdens de bespreking van de RIB ook de zaken aan de orde 
kunnen komen die door het college op een eerder tijdstip ter kennisname aan de 
raad zijn aangeboden. Deze memo’s en brieven zijn opgenomen bij de agenda van 
de raad van 26 januari 2017 onder agendapunt 5. Onder dit agendapunt vindt u tot 
nu toe memo’s met betrekking tot de nieuwe dienstregeling, de gemaakte 
prestatieafspraken met WSL en HLVE en de Infographic Sociaal Domein.


